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RG.0012.15.2012 
 

Protokół Nr 15/12 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 24 kwietnia 2012 roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 909 a zakończyła o 1430. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło, który 
powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 4 Członków 
Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek obrad. 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad.IV/1. 
Przedstawienia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Radomyśl nad Sanem za 
2011r. dokonała Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak – 
Wojtala. 
Przedłożona ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Po udzieleniu informacji i złożeniu  wyjaśnień radni nie wnieśli uwag do przedstawionej 
oceny pomocy społecznej Gminy Radomyśl nad Sanem. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla pedagogów i logopedów zatrudnionych w szkołach, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Radomyśl nad Sanem przedstawiła Inspektor 
ds. oświaty Joanna Dudzińska. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
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W głosowaniu projekt uchwały  został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 4 głosy 
„za”. 
 
Ad. IV/3.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
W związku z brakiem szczegółowych informacji głównie dotyczących zadania - Poprawa 
efektywności energetycznej na terenie gminy Radomyśl nad Sanem - projekt uchwały nie 
został zaopiniowany przez Komisję. 
W głosowaniu radni jednogłośnie wstrzymali się od głosu. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2012 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 2 głosy „za”, 2 głosy 
„wstrzymujące” z wyłączeniem kwestii dotyczącej zadania - Poprawa efektywności 
energetycznej na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. 
 
Ad. V.  
Radny Stanisław Kosiński powiedział, że wnioski zgłaszane przez Komisję nie są 
realizowane. Głównie dotyczy to wniosków zgłoszonych w trakcie objazdowych 
posiedzeń po terenie gminy w dniach 07.07.11r. oraz 25.10.11r. podczas których 
dokonano oceny stanu infrastruktury technicznej i przeciwpowodziowej. 
Radny Bolesław Puka zgłosił wniosek, którego treść została przytoczona poniżej: 
„W związku z kilkoma interwencjami mieszkańców Żabna w sprawie zniszczeń jakie 
wyrządziła dzika zwierzyna na zasianych oziminach i łąkach proszę o wystąpienie do 
Koła Łowieckiego „Nadwiślańskie” w Radomyślu o zakup i bezpłatne udostępnienie 
chętnym mieszkańcom środków chemicznych na odstraszenie zwierzyny. Wg 
mieszkańców takie praktyki stosują inne koła łowieckie sąsiadujące z w/w kołem.” 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 
 


